

甘肃省人民政府外事办公室

第六届丝绸之路（敦煌）国际文化博览会 邀请函

东北亚地区地方政府联合会秘书处：

甘肃省人民政府外事办公室向东北亚地区地方政府联合会秘书处致意！

第六届“丝绸之路（敦煌）国际文化博览会”（以下简称“敦煌文博会”）将于9月5日至7日在甘肃省敦煌市举办。

“敦煌文博会”是目前中国政府唯一以“一带一路”国际文化交流为主题的国际高端文化展示交流平台。会议由中华人民共和国文化和旅游部、国家新闻出版广电总局、中国贸促会和甘肃省人民政府共同主办。在各方的大力支持下，敦煌文博会已经成功举办了五届，习近平主席向首届敦煌文博会致《贺信》，时任国务院副总理刘延东、孙春兰先后出席开幕式并做主旨演讲。大会旨在促进丝绸之路沿线国家开展全方位、多渠道、高水平的文明互鉴与文化交流合作。

在此，甘肃省人民政府外事办公室诚挚邀请林秉镇秘书长拨冗出席文博会。甘肃省将承担在敦煌会议期间的食宿和交通费用，期待您于8月8日前将参会确认反馈我办。

顺致崇高敬意！



甘肃省人民政府外事办公室

2023年7月4日

日程安排

9月5日 星期二

全天 报到注册
晚上 观看文艺演出

9月6日 星期三

上午 开幕式及高峰会议、参观展览
下午 专项论坛
晚上 观看文艺演出

9月7日 星期四

上午 文化旅游体验
下午 离会

注：具体日程如有变动，将另行通知。

第六届丝绸之路（敦煌）国际文化博览会 参会回执

1. 个人信息

姓名_____ 性别_____

国别_____ 护照号_____

单位_____ 职务_____

联系人_____ 电话_____

传真_____ Email_____

2. 抵离信息

	日期	时间	航班/车次
抵敦煌			
离敦煌			

3. 个人简历（请附页提供）：

4. 其他需要说明事项：_____

注：请于2023年8月8日前反馈参会回执（附护照扫描件、2寸电子照片）。

甘肃省人民政府外事办公室联系方式：

联系人：贺媛

电 话：0086-931-8720632 手 机：0086-18909427166

传 真：0086-931-8418834 邮 箱：2998679763@qq.com

(Translation)

To: Secretariat of the Association of North East Asia Regional Governments

From: Foreign Affairs Office of Gansu Provincial People's Government

Date: July 4th, 2023

Note: 55 /2023

Invitation to the 6th Silk Road (Dunhuang) International Cultural Expo

Secretariat of the Association of North East Asia Regional Governments,

The Foreign Affairs Office of Gansu Provincial People's Government presents its compliments to the Secretariat of the Association of North East Asia Regional Governments.

The 6th Silk Road (Dunhuang) International Cultural Expo(hereinafter referred to as the Expo) will be held **on September 5-7th, 2023 in Dunhuang City, Gansu Province.**

The "Dunhuang Expo" is currently the only international high-end cultural exhibition and exchange platform in China with the theme of international cultural exchange under the "Belt and Road" initiative. The Expo is jointly sponsored by the Ministry of Culture and Tourism, the State Administration of Press, Publication, Radio, Film and Television, the China Council for the Promotion of International Trade and the People's Government of Gansu Province.

With the strong support from all parties, the Dunhuang Expo has successfully held five sessions. President Xi Jinping sent a congratulatory letter to the first Dunhuang Expo, and then Vice Premier of the State Council, Liu Yandong, and Sun Chunlan attended the opening ceremony and delivered keynote speeches. The conference aims to promote

all-round, multi-channel, and high-level civilizational exchange and cultural cooperation among countries along the Silk Road.

We cordially invite Mr.LIM BYUNG JIN ,Secretary-General and the spouse to attend the Expo as our honored guests and the local hospitality, including accommodation and transport expenses in Gansu will be borne by Gansu province. Please kindly send back the registration form filled to us by August 8th, 2023.

The Foreign Affairs Office of Gansu Provincial People's Government avails itself of this opportunity to renew to the Secretariat of the Association of North East Asia Regional Governments the assurances of its high consideration.

Attachments:

1. Agenda
2. Registration Form

Contact: Ms.HeYuan
Fax: 0931-8418834

Tel: 0931-8720632 /18909427166
Email: 2998679763@qq.com

Agenda

September 5th (Tue.)

All day: Check-in and Registration

Evening: Entertaining Show

September 6th (Wed.)

Morning: Opening ceremony and summit,
Visiting exhibition

Afternoon: Thematic forum

Evening: Entertaining Show

September 7th (Thur.)

Morning: Cultural and tourism experience

Afternoon: Departure

Note: The above program is subject to change with prior notices.

THE 6th SILK ROAD (DUNHUANG) INTERNATIONAL CULTURAL EXPO

Registration Form

1. Personal Information

Name: _____ Gender: _____
Nationality: _____ Passport No: _____
Religion: _____ Organization: _____
Position: _____ Contact: _____
Tel: _____ Fax: _____
Email: _____

2. Arrival and Departure

	Date	Time	Flight or Train Number
Arrival in Dunhuang			
Departure from Dunhuang			

3. Resume (details to attachment)

4. Other information

Note:

1: Please kindly return the completed form and the digital photos of the attendees of the Expo by August 8th, 2023 to the following:

Contact: Ms. HeYuan

Tel: 0086-931-8720632/18909427166

Fax: 0086-931-8418834

Email: 299867973@qq.com